
Jeg har røget fast siden jeg var 6 år gammel, og det er nu 33 år siden ! Jeg har aldrig haft lyst at 

stoppe med at ryge ! Det har jeg stadig ikke men jeg har "dampet" i 8 måneder nu og har aldrig haft 

det bedre i mine lunger og min hals ! Jeg mener at med dette forslag vil det opleves at inden for 

relativ kort tid vil indlæggeslser tobaksrelaterede sygdomme boome igen ! Der er ingen tvivl om det 

vil lægge massivt pres på både sygehuse, kommuner og staten da det vil medføre flere sygedage hos 

flere arbejdsgivere ! Det vil med andre ord sige at det vil altid bedre kunne betale sig at ryge 

elcigaretter end rigtigt cigaretter da følgesygedommene. 

 

Alt det her lugter lidt meget af lobbyisme, håber bare ikke det er sådan. 
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